



REVE BLEU



LAGOON SIXTY 5 / REVE BLEU



MED 42 / REVE BLEU MED

NEW DELIVERY 2023

REVE BLEU, A UNIQUE TWIN CONCEPT / UN CONCEPT TWIN INÉDIT

PRIVATE PREMIUM YACHT CHARTER PACKAGE

Sailing Catamaran LAGOON SIXTY 5 "REVE BLEU" (*Built 2023*) with free use of a Chase boat MED 42 "REVE BLEU MED" (*Built 2022*)

4 professional crew members

Nautical experience is free of all limitations

PRIVATE PREMIUM YACHT CHARTER PACKAGE

Catamaran à Voile LAGOON SIXTY 5 « REVE BLEU » (2023) avec mise à disposition à titre gracieux d'un Chase boat MED 42 « REVE BLEU MED » (2022)

4 membres d'équipage professionnel

L'expérience nautique s'affranchit de toutes les contraintes



Choose French Excellence onboard REVE BLEU for a Unique adventure.

Let yourself be enchanted by the crystal clear waters, while savoring the culinary delights prepared by our chef. Enjoy the absolute luxury and comfort of the SIXTY 5, a villa on the water with nearly 200 sqm of living space just for you. Alongside REVE BLEU you will enjoy the full use of REVE BLEU MED, an immaculate MED 42 Chase boat to multiply experiences and activities according to your desires. Our experienced crew will be happy to satisfy your every need, for an unparalleled dream vacation.

**Mediterranean (Corsica, Sardinia) • Summer
Caribbean • Winter**

Choisissez l'Excellence Française à bord de REVE BLEU pour une aventure Unique.

Laissez-vous envoûter par les eaux cristallines, tout en savourant les délices culinaires préparés par notre chef. Profitez du confort et luxe absolu du SIXTY 5, une villa sur l'eau de près de 200 m² d'espace habitable rien que pour vous. Aux côtés de REVE BLEU, vous pourrez profiter pleinement de REVE BLEU MED, un splendide Chase boat MED 42 pour multiplier les expériences et les activités au gré de vos envies. Notre équipage expérimenté se fera un plaisir de satisfaire chacune de vos exigences, pour un séjour de rêve inégalé.

**Méditerranée (Corse, Sardaigne) • Été
Caraïbes • Hiver**

CONTACT

Stéphane BARIOU
sailoe@sailoe.com
+ 33 2 97 84 61 61

Corsica / Corse
Port de Figari
Pianotolli

Caribbean / Caraïbes
Port de Grenade



REVE BLEU